



## VANUATU NATIONAL PROVIDENT FUND

Cnr Pierre Lamy & Andre Ballande Street  
 P.O. Box 420, Port Vila, Vanuatu  
 Tel: +(678) 23808 Fax: +(678) 24763  
 E: Enquiry@vnpf.com.vu  
 Website: www.vnpf.com.vu

### RE-ADVERTISEMENT NOTICE

The Vanuatu National Provident Fund (VNPf) was established under the Vanuatu National Provident Fund Act [CAP 189] to provide security for workers during their working life and into retirement.

<b>Job Titles</b>	Manager Property Division
<b>Location</b>	VNPf Head Office, PORT VILA
<b>Purpose</b>	<p>We are inviting professional qualified and experienced individuals to apply for the position of Manager Property Division.</p> <p>This position will be on a four (4)- year renewable contract based on performance.</p>
<b>About the Role of the Manager Property Division</b>	<p>This position reports to the Vanuatu National Provident Fund General Manager and Deputy General Manager; and is responsible for overseeing and coordinating all operations in the VNPf Property Holdings, Maintenance, Engineering and Technical Division. To ensure all the Fund properties are complying with the internal policies, relevant contracts and agreements and all legal and regulatory requirements in accordance with the VNPf Act.</p>
<b>About the Candidate</b>	<p><b>Qualifications/Experience</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• The candidate should have a Degree or Masters from a recognized tertiary institution preferably in the following disciplines; Management, Civil Engineering, Architecture or other related disciplines.</li> <li>• Desirable Qualification is Master's Degree in fields relating to the position.</li> <li>• The candidate must have accumulated 10 years' experience in management roles with a Superannuation Fund, financial institution or from a recognized institution.</li> <li>• Must have experience in financial management</li> </ul>

	<p><b>Key attributes and requirements</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Excellent leadership with good written and verbal communication skills</li> <li>• Team player and ability to work under pressure with high standard outputs</li> <li>• Strategic thinker and innovator</li> <li>• Ability to train and manage staff of a large division within the fund</li> <li>• Develop strong leadership and interpersonal skills that will motivate team members to work efficiently</li> <li>• Demonstrate success in property assessment and building construction</li> <li>• Excellent problem solver who brings innovative ideas</li> </ul> <p><b>Key outcomes</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Effective provision of Leadership and Managerial effectiveness</li> <li>• Provide regular analytical reports to the Executive Management and the Board</li> <li>• Strategize, review and approve divisional work plans, programs and budgets in consultation with the team leaders within the division</li> <li>• Strategize, review and approve divisional work plans, programs and budgets in consultation with the team leaders within the division</li> <li>• Development of the Vanuatu Property Holdings operations</li> <li>• Manage all designs, constructions and maintenance activities to meet the required standards</li> <li>• Leading a team of motivated, competent and well-trained staff by managing accountabilities and standards of performance</li> </ul>
--	--

Please send application along with Resume/CV, three (3) recent references/referee reports and must be addressed to:

**Mr. Richard Edwin**  
**Acting General Manager**  
**Vanuatu National Provident Fund**  
**PO Box 420**  
**Port Vila Vanuatu**

Applications can also be emailed in pdf format to [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu)

For a full copy of the detailed job description for the position you are applying for, please contact Human Resource Department on 23808 or by email to: [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu)

Closing date is **23<sup>rd</sup> August 2024 at 4:30pm local time.**

NB: Envelopes must be marked confidential and labeled with the *'Manager Property Division'* on the top right-hand side.



## VANUATU NATIONAL PROVIDENT FUND

Cnr Pierre Lamy & Andre Ballande Street  
 P.O. Box 420, Port Vila, Vanuatu  
 Tel: +(678) 23808 Fax: +(678) 24763  
 E: Enquiry@vnpf.com.vu  
 Website: www.vnpf.com.vu

### RI-ADVETAES NOTIS

Vanuatu Nasonal Providen Fan (VNPF) hemi establis anda long Vanuatu Nasonal Providen Fan Akt (CAP 189) blong provaedem sekiuriti blong ol woka long taem blong wok laef blong olgeta mo kasem ritaeiamen blong olgeta.

<b>Taetol blong ol wok ya</b>	Maneja Propeti Divisen
<b>Lokesen</b>	VNPF Hed Ofis, PORT VILA
<b>Pepes</b>	Mifala i stap invaetem ol profesenol we oli ol kwalifae mo eksperiens individuuel blong aplae blong posisen blong Maneja Propeti Divisen.  Posisen ya bae emi wan Fo (4) – yia reniuabol kontrak we emi beis long pefomens.
<b>Wanem nao wok blong VNPF Propeti Divisen Maneja</b>	Posisen ya bae hemi ripot i go long Vanuatu Nasonal Providen Fan Jenerol Maneja mo Deputi Jenerol Maneja; mo hemi risponsibol blong lukluk mo kodinetem evri operesen long VNPF Propeti Holding, Mentenens, Enjiniaring mo Teknikol Divisen. Blong mekem sua se evri propeti blong Fan oli komplaei wetem ol intenol polisi, ol releven kontrak mo agrimen mo evri ligel mo regulatori rikwaeiamen folem VNPF Akt.
<b>Wanem nao VNPF i wantem long kandidat</b>	<p><b>Kwalifikesen/Eksperiens</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kandidet i mas gat Bajela Digri o haeia long wan rekognaes teseri institusen long olgeta disaplin ya; Manejmen, Sivi Enjiniaring, Akitekja o wan disaplin we i Semak.</li> <li>• Disaeiarebol kwalifikesen hemi Masta Digri long fil we i folem posisen ya.</li> <li>• Kandidet i mas gat ova 10 yia eksperiens long wok blong manejmen wetem wan Supa-aniuesen Fan, faenansol institusen o long wan rekognaes institusen.</li> <li>• Mas gat eksperiens long faenansol manejmen</li> </ul> <p><b>Olgeta ki atribiut mo rikwaeiamen</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Mas gat gudfala lidasip wetem gudfala riten mo vebol komiunikesen skil</li> <li>• Mas wan tim pleiya mo save wok anda long presa wetem hae standad aotput</li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Mas gat wan stratejik tingting mo inoveta</li> <li>• Mas gat abiliti blong treinem mo manajem ol staf long wan bigfala divisen insaed long Fan</li> <li>• Mas divelopem strong lidasip mo intapesenol skil we bae i motivetem ol tim memba blong wok gud</li> <li>• Mas demonstrettem saksess long propeti asesmen mo bilding konstraksen</li> <li>• Mas wan gudfala problem solva we i karem ol inovatif tingting</li> </ul> <p><b>Olgeta ki aotkam</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Mas gat efektif provisen blong lidasip mo manejeriol efektifnes</li> <li>• Mas provaedem regiula analitikol ripot i go long Eksekiutif Manejmen mo Bod</li> <li>• Mas stratejaes, riviui mo apruvum divisenol wok plan, program mo bajet we i konsalt wetem ol tim lida insaed long divisen</li> <li>• Mas divelopem operesen blong Vanuatu Propeti Holding</li> <li>• Mas manajem everi disaen, konstraksen mo meintenens aktifiti blong mitim ol standad we i rikwaeia</li> <li>• Mas lidim wan tim we i motiveted, kompetent mo ol staf we trein gud we i manajem akaontabiliti mo ol standad blong pefomens</li> </ul>
--	---

Plis sendem aplikesen wetem reseme/CV, mo tri (3) risent referens mo referi, ol notaraes akademik setifiket, notaraes polis kliarens mo mas adresem i go long:

**Richard Edwin**  
**Akting Jenerol Maneja**  
**Vanuatu Nasonal Providen Fan**  
**PO Box 420**  
**Port Vila Vanuatu**

Yu save imeilem aplikesen tu long PDF i go long [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu).

Blong karem wan ful kopi blong diteil job deskripsen plis kontaktem Human Risos Dipatmen long telefon +(678) 23808 o long imeil: [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu).

Klosing deit hemi **23 Okis 2024** long **4:30pm** lokol taem.

NB: Ol envelop i mas gat mak we i talem konfidensol mo lebelem wetem posisen we yu wantem aplaei from long top raet-hand saed.



## VANUATU NATIONAL PROVIDENT FUND

Cnr Pierre Lamy & Andre Ballande Street  
 P.O. Box 420, Port Vila, Vanuatu  
 Tel: +(678) 23808 Fax: +(678) 24763  
 E: Enquiry@vnpf.com.vu  
 Website: www.vnpf.com.vu

### AVIS DE REPUBLICATION

La Caisse nationale de prévoyance de Vanuatu (CNPV) a été créée en vertu de la loi sur la Caisse nationale de prévoyance de Vanuatu [CAP 189] pour assurer la sécurité des travailleurs pendant leur vie active et à la retraite.

<b>Titre du poste</b>	<b>Directeur de la Division des Biens</b>
<b>Emplacement</b>	Siège du CNPV, PORT VILA
<b>But</b>	<p>We are inviting professional qualified and experienced individuals to apply for the position of Manager Property Division.</p> <p>This position will be on a four (4)- year renewable contract based on performance.</p>
<b>Le rôle du Directeur de la Division des Biens</b>	<p>Ce poste est placé sous l'autorité du directeur général et du directeur général adjoint de la Caisse nationale de prévoyance de Vanuatu. Il est chargé de superviser et de coordonner toutes les opérations de la division des biens immobiliers, de l'entretien, de l'ingénierie et de la technique de la Caisse nationale de prévoyance de Vanuatu. Veiller à ce que toutes les propriétés du Fonds soient conformes aux politiques internes, aux contrats et accords pertinents, ainsi qu'à toutes les exigences légales et réglementaires conformément à la loi sur la Caisse nationale de prévoyance de Vanuatu.</p>
<b>À propos du candidat</b>	<p><b>Qualifications/Expérience</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Le candidat doit être titulaire d'un diplôme ou d'un grade supérieur délivré par un établissement d'enseignement supérieur reconnu, de préférence dans les disciplines suivantes : gestion, génie civil, architecture ou autres disciplines connexes.</li> <li>• La qualification souhaitée est un master dans les domaines liés au poste.</li> <li>• Le candidat doit avoir accumulé plus de 3 à 10 ans d'expérience dans des fonctions de gestion au sein d'un fonds de pension, d'une institution financière ou d'une institution reconnue.</li> <li>• Expérience en matière de gestion financière</li> </ul> <p><b>Principales caractéristiques et exigences</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Excellent leadership et bonnes aptitudes à la communication écrite et orale</li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Esprit d'équipe et capacité à travailler sous pression avec des résultats de haut niveau</li> <li>• Penseur stratégique et innovateur</li> <li>• Capacité à former et à gérer le personnel d'une grande division au sein du fonds</li> <li>• Développer de solides compétences en matière de leadership et de relations interpersonnelles afin de motiver les membres de l'équipe à travailler efficacement.</li> <li>• Démontrer une réussite dans l'évaluation des biens immobiliers et la construction de bâtiments.</li> <li>• Excellente capacité à résoudre les problèmes et à apporter des idées novatrices</li> </ul> <p><b>Principaux résultats</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Assurer l'efficacité du leadership et de la gestion</li> <li>• Fournir des rapports analytiques réguliers à la direction générale et au conseil d'administration.</li> <li>• Élaborer des stratégies, examiner et approuver les plans de travail, les programmes et les budgets de la division en consultation avec les chefs d'équipe de la division.</li> <li>• Développement des activités de Vanuatu Property Holdings</li> <li>• Gérer toutes les activités de conception, de construction et d'entretien afin de respecter les normes requises.</li> <li>• Diriger une équipe d'employés motivés, compétents et bien formés en gérant les responsabilités et les normes de performance.</li> </ul>
--	---

Veillez envoyer votre candidature accompagnée de votre curriculum vitae et de trois (3) références/rapports d'expertise récents à l'adresse suivante

**M. Richard Edwin**  
**Directeur général par intérim**  
**Caisse nationale de prévoyance de Vanuatu**  
**PO Box 420**  
**Port Vila Vanuatu**

Les candidatures peuvent également être envoyées par courrier électronique au format pdf à l'adresse suivante : [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu).

Pour obtenir une copie complète de la description détaillée du poste pour lequel vous postulez, veuillez contacter le département des ressources humaines au 23808 ou par courriel à : [recruitment@vnpf.com.vu](mailto:recruitment@vnpf.com.vu).

La date de clôture est **le 23 août 2024 à 16h30 heure locale.**

NB : Les enveloppes doivent porter la mention "confidentiel" et l'indication du poste pour lequel vous postulez en haut à droite.